
 

Bijeenkomst: Bijzondere Algemene Ledenvergadering Friesland ‘96 

Datum:  zaterdag 4 februari 2023 

Genodigden: Bestuur afdeling 11 en kiesmannen verenigingen 

Loca%e: Hof van de Koning, Prinsenweg 1, Heerenveen 
 

1. Opening 
De voorziGer opent de vergadering om 14.30h en heet de aanwezigen welkom. Hij legt uit waarom 
we hier bijelkaar zijn en hoe het proces naar deze bijzondere ALV toe verlopen is. 

Vanuit de NPO Ledenraad is besloten om in aanmerking te kunnen komen voor de Nationale 
kampioenschappen er minimaal 100 vliegende hokken in een concoursgebied moeten staan. Een 
aantal van de Friese concoursgebieden voldoen hier niet aan. Het bestuur wil deze en de ook overige 
gebieden toekomstbestendiger maken zodat met een leden achteruitgang er niet direct wéér een 
nieuwe indeling gemaakt hoeft te worden. Dit besluit over nieuwe concoursgebieden had in het 
voorjaar 2022 al in moeten gaan. Voor de nieuwe gebieden zijn rechte lijnen gekozen, met een 
breedte van 20km. Snelheidsafname is in de breedte lager dan in de lengte. De oost-west lijn sluit 
aan bij de oost-west lijn van afd 10.  

Het bestuur streeft naar een middellange termijn (ca 3-5jr) aanpak waar mogelijk een samengaan 
met afd 10 aan de orde zou kunnen komen omdat de ledenafname niet stopt. 

De samenspelcommissie bestaande uit Jelle Posthumus en Wieger Hoekstra heeft de diverse 
kaartjes met benodigde hokcoördinaten erin vastgesteld. Tevens hebben zij van diverse varianten 
opnieuw de kampioenschappen doorgerekend. 

Na het vaststellen van de uitgangspunten op de najaarsvergadering 2022 zijn er 2 bijeenkomsten in 
de regio georganiseerd om de input van de liefhebbers op te halen. 

2. Appel der kiesmannen 
Afwezig met kennisgeving: 0209, 0233, 0256 
Afwezig zonder kennisgeving: 0208, 0215, 0225, 0237, 0248, 0250, 0264, 0414, 0416, 0421, 0423, 
0432, 0433 
 
In totaal zijn er 24 kiesmannen afwezig van de in totaal 76, genoeg om tot besluitvorming te komen. 
 

3. Voorstel Bestuur 
 
Voordat Bestuur haar voorstel gaat toelichten wordt een Motie ingediend en toegelicht door R. 
Teunissen, de Blauwe Doffer Damwoude en Th. Boelens, Orion Leeuwarden. 
 
Motie 
Deze motie wordt ingediend omdat men het niet eens is hoe (a) het proces en de (b) besluitvorming 
heeft plaatsgevonden. Men vindt dat de leden te kort vantevoren zijn ingelicht over de 
verenigingsvoorstellen en preadviezen van het Bestuur. Hierdoor heeft men zich niet voldoende 
kunnen inlezen/overleggen. Men denkt dat hier 8 weken voor staan. 



De Voorzitter geeft aan dat de Afdelingsstatuten voorschrijven dat bij een bijzondere ALV een 
oproepingstermijn binnen 4 weken geldt waarbij de agenda gedeeld moeten zijn. De voorstellen die 
besproken zijn, zijn de punten op de agenda. In dit geval is er 1 punt voor behandeling en wel nieuwe 
indeling van concoursgebieden.  

De tijd om te reageren is veel te kort en de verenigingsvoorstellen zijn niet serieus behandeld. Her-
indelingen die in het verleden zijn gedaan werden beter gedocumenteerd voorgesteld voordoor een 
groot dragvlak ontstond. Waarbij leden uit alle regio’s vertegenwoordigd waren. Vaak ook met 
tussenvoorstellen om bij te schaven. Daarbij ook regelmatig gereflecteerd met Coolen om spreiding 
van en kansen op kampioenschappen te berekenen. 

Ook deze motie laat een actuele berekening zien van Coolen.  

Onder aan de streep wil deze Motie bereiken bij zoveel mogelijk leden spelplezier behouden en elk lid 
behouden is er één.  Gebruik dit jaar om er iets beters van te maken. 

Stemming voor / tegen de Motie 

Aantal kiesmannen voor :  23 Aantal kiesmannen tegen : 28 

Motie wordt verworpen. 

Behandeling Bestuursvoorstel 

Toelichting 
Op basis van de uitgangspunten zijn er 4 varianten gemaakt door de samenspelcommissie. De 
overzichtkaartjes geven de opdes weer zoals die ook besproken zijn djdens de regiobijeenkomsten. 
De kaartjes hebben rechte lijnen als grenzen van de verschillende afdelingsconcoursgebieden (ACG’s). 
In werkelijkheid werken we met lijnen op basis van GPS-coördinaten, net als de hok coördinaten. Deze 
coördinaten staan in de kaartjes. Na vaststellen van de indeling worden alle lieeebbers automadsch 
ingedeeld op basis van hun eigen hok coördinaat. Er zijn dan ook geen splijtleden meer, want waar 
het hok staat bepaalt waar men ingedeeld is. Elke vlucht die telt voor de kampioenschappen is een 
afdelingslossing (of gezamenlijke), waarbij de punten worden verdiend in het ACG. 

Een alternatief voorstel vanuit de vergadering wordt in stemming gebracht; 

-Nationale kampioenschappen: puntentelling vlgns de nieuwe districtsindeling 

-Afdelingskapioenschappen; puntentelling vlgns bestaande rayonindeling 

Stemming voor / tegen dit voorstel 

Aantal kiesmannen voor : 44  Aantal kiesmannen tegen :  6 

Voorstel aangenomen. 

Tevens is er gestemd over het bestuursvoorstel mbt met welke variant van de indeling gerekend gaat 
worden voor de Nationale kampioenschappen. Dat zijn: 

-1- Rayon 3 en 4 worden gesplitst, bij meerderheid aangenomen en vastgesteld 



-2- `Hoekje Balk` komt bij District R1,  bij meerderheid aangenomen en vastgesteld 

Het kaartje dat het aangenomen bestuursvoorstel weergeeft staat hieronder vermeld. 

Het verenigingsvoorstel van Damwoude en Veenwouden wordt overgenomen om te kijken hoe het 
komende seizoen gaat met de nieuwe indeling in relatie tot de bestaande indeling. Met andere 
woorden blijven evalueren met leden en eventueel aanpassen voordat het geïntroduceerd wordt voor 
de afdelingskampioenschappen. 

Bestuur verzoekt de ALV nadrukkelijk om op de voorjaarsvergadering met voorstellen te komen hoe 
de evaluade moet plaatsvinden en wat voor seizoen 2024 en daarna moet gebeuren om tot een 
nieuwe indeling te komen. Mede door het verzoek van Boelens zal nagegaan worden of Coolen nog 
een rol in deze kan spelen. 

  



 


